

Sirküler No : 2025/06

Sirküler Tarihi : 09.09.2025

Dayanak : 06.09.2025 Tar.ve 33009 Sayılı Resmi Gazete, 09.09.2025 Tar.ve 33012 Sayılı Resmi Gazete

Değerli Müşterilerimiz,

06.09.2025 Tarih ve 33009 Sayılı Resmi Gazete ile 09.09.2025 Tarih ve 33012 Sayılı Resmi Gazetede yayımlanarak yürürlüğe giren değişikliklerle; Basit Usul Mükellefiyet şartlarına, DV, ÖTV ve Harçlara dair önemli düzenlemelere gidilmiştir. Yapılan bu düzenlemeler özetle;

Basit Usul Mükellefiyet Şartlarında Yapılan Düzenleme

Büyükşehir belediyesi olan illerde, bir önceki takvim yılının son günü itibarıyla TUIK tarafından yayımlanmış son verilere göre nüfusu 30.000'i geçen ilçelerde, aşağıda belirtilen faaliyetlerde bulunan mükellefler 01.01.2026 tarihinden itibaren gerçek usulde vergilendirilecekleridir.

- a) Her türlü emtia imalatı ile uğraşanlar,
- b) Her türlü emtia alım-satımı ile uğraşanlar (Münhasıran bir işyeri açmaksızın gezici olarak veya pazar takibi suretiyle perakende emtia alım-satımı ile uğraşanlar hariç),
- c) İnşaat ile ilgili her türlü işlerle uğraşanlar,
- ç) Motorlu taşıtların her türlü bakım ve onarım işleriyle uğraşanlar,
- d) Lokanta ve benzeri hizmet işletmelerini işletenler,
- e) Eğlence ve istirahat yerlerini işletenler,
- f) Şehir içi yolcu taşımacılığı faaliyetinde bulunanlar.

Damga Vergisi Tutarlarında Yapılan Değişiklik

488 sayılı DV Kanununa ekli (1) sayılı tablonun "IV.Makbuzlar ve diğer kâğıtlar" başlıklı bölümünün "2. Beyannameler fıkrasında yer alan maktu vergi tutarları aşağıdaki şekilde belirlenmiştir.

- Yurtdışından gelen postalara dair postanelerce verilen beyanlarda yazılı her bir gönderi için (7,00 TL)
- Yıllık gelir vergisi beyannameleri (1.000,00 TL)
- Kurumlar vergisi beyannameleri (1.350,00 TL)
- Katma değer vergisi beyannameleri(665,00 TL)
- Muhtasar beyannameler (665,00 TL)
- Diğer vergi beyannameleri (damga vergisi beyannameleri hariç) (665,00 TL)
- Gümrük idarelerine verilen beyannameler (1.350,00 TL)
- Belediye ve il özel idarelerine verilen beyannameler (495,00 TL)
- Sosyal güvenlik kurumlarına verilen sigorta prim bildirimleri (495,00 TL)
- Aylık prim ve hizmet belgesi ile muhtasar beyanın birleştirilerek verilmesiyle oluşan beyannameler (790,00 TL)

ÖTV'de Yapılan Değişiklik

4760 sayılı Özel Tüketim Vergisi Kanununa ekli (II) sayılı listede yer alan bazı Harçlarda Yapılan Değişiklik, 18 Gros tonilatoyu geçmeyen gezinti gemileri (Denizde seyretmeye mahsus olanlar), Yolcu ve gezinti gemileri (Denizde seyretmeye mahsus olmayanlar), Yatlar ve diğer eğlence ve spor amaçlı deniz taşıtları; kürekli kayıklar ve kanolar ile (Şişirilebilir olanlar, birim ağırlığı 100 kg.ı geçmeyenler, kürekli kayıklar ve kanolar hariç) Yatlar, kotralar, tekneler ve gezinti gemilerinde **ÖTV oranı %8** olarak belirlenmiştir.

Harç Oranlarında Yapılan Değişiklik

492 sayılı Harçlar Kanununa bağlı (8) sayılı tarifenin “VI- Meslek erbabına verilecek tezkere, vesika ve ruhsatnamelerden alınacak harçlar:” başlıklı bölümünün (16) numaralı fıkrasında yer alan maktu harç tutarları aşağıdaki şekilde belirlenmiştir.

Resmi makamlar tarafından gerçek kişilere verilecek silah taşıma ruhsatları rı (Her yıl için) 31.600,00 TL

Bulundurma vesikaları 50.565,00 TL

Özel kanuna göre verilecek yivsiz tüfek ruhsatnameleri 1.225,00 TL,

Olarak belirlenmiştir.

Saygılarımızla,